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Wniosek do projektu budietu Miasta Woclawek
na rok budZetowy 2020

W zwi4zku zrozpocz1ciem prac nad projektem budZetu Miasta Woclawek na rok 2A20 przedstawiam

nastgpuj4c4 propozycjg do projektu budzetu dotycz4ce zadarua;

Remont chodnik6w na ulicv Barskiei

Proszg o uwzglgdnienie powyzszego zadaniaprzy planowaniu wydatk6w biez4cych / maj4tkowych na rok
budZetowy 2020.

I)o wniosku przedstawiam nastgpuj4ce uzasadnienie: Remontu wymagaj4 chodniki polozone w czgSci

ulicy Barskiej usytuowanej pomigdzy ulicami Poln4 i Ptock4. Pbrtki chodnikowe s4 popqkane i pokruszone.

W wielu miejscach w og6le nie ma ptytek. Liczrrc dziury i ziemne zakola stanowi4 zagrohenre dla pieszych.

Zasadnyn jest przeprowadzenie remontu, kt6ry poprawi bezpieczenstwo w ruchu pieszym.
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